
Schůzka školské rady konaná dne 14. 11. 2019 

Přítomni: Ivo Rohovský, Karel Kocanda, Karel Pacal, Alena Pařízková, Iveta Hlávková 

Omluveni: Lenka Hlaváčová, Lenka Kühtreiberová 

Program: 

1/ Prohlídka nově zrekonstruované školní kuchyně včetně technického zázemí v suterénu 

2/ Různé 

Ad1/ Členové ŠR si prohlédli nově zrekonstruované prostory školní kuchyně včetně nového 

gastro zařízení. Navštívili i prostory technického zázemí v suterénu, kde se nacházejí sklady 

potravin, chlaďáky a šatna pro kuchařky. Nově vyladěné prostory se všem líbily. Členové ŠR 

byli informováni, že gastro zařízení platil zřizovatel, velká část stavebních úprav však bude 

hrazena z grantu Ministerstva pro místní rozvoj. 

Ad2/ V diskuzi bylo konstatováno, že se tentokrát nevyskytly žádné problémy, které by bylo 

potřeba řešit. 

 

V Měříně 15. 11. 2019       Zapsala I. Hlávková 


